



系统要求:

WINDOWS XP/VISTA/WIN7/WIN8/ WIN10/MAC

System Requirements:

WINDOWS XP/VISTA/WIN7/WIN8/ WIN10/MAC

中文
尺寸:290X100X40MM
重量:432g
寿命:50,000,000times(次)
电流:300mA
电压: +5V±5%
数量:61键, 采用双色键帽技术

English
Size: 290X100X40MM
Weight: 432g
Lifetime: 50,000,000times
Current: 300mA
Voltage: +5V ± 5%
Quantity: 61 keys, two-color keycap

Español
Tamaño: 290X100X40MM
Peso: 432g
Vida útil: 50,000,000 veces (veces)
Corriente: 300mA
Voltaje: + 5V ± 5%
Cantidad: 61 teclas, tecla de dos colores

Türk dili
Boyut: 290X100X40MM
Ağırlık: 432g
Ömür boyu: 50,000,000 kez (kez)
Akım: 300mA
Gerilim: + 5V ± 5%
Miktar: 61 tuş, iki renkli tuş takımı

Português
Tamanho: 290X100X40MM
Peso: 432g
Tempo de vida: 50.000.000 vezes (vezes)
Corrente: 300mA
Tensão: + 5V ± 5%
Quantidade: 61 teclas, keycap de duas cores

Українська
Розмір: 290X100X40MM
Вага: 432g
Термін служби: 50 000 000 разів (разів)
Струм: 300mA
Напруга: + 5V ± 5%
Кількість: 61 ключі, двокольоровий keycap

Ελληνικά
Μέγεθος: 290X100X40MM
Βάρος: 432g
Διάρκεια ζωής: 50.000.000 φορές (φορές)
Τρέχουσα: 300mA
Τάση: + 5V ± 5%
Ποσότητα: 61 πλήκτρα, δύο κεφαλές

Deutsch
Größe: 290X100X40MM
Gewicht: 432 g
Lebensdauer: 50.000.000 mal (mal)
Strom: 300mA
Spannung: + 5V ± 5%
Anzahl: 61 Tasten, zweifarbige Tastenkappe

Polski
Rozmiar: 290X100X40 mm
Ciężar: 432g
Żywotność: 50 000 000 razy (razy)
Natężenie prądu: 300 mA
Napięcie: + 5 V ± 5%
Ilość: 61 klucze, dwukolorowe nasadki

System Parameters
系统参数

功能说明:

- 支持常用游戏模式按键背光及自定义录制按键背光功能。
标准版: FN+5至6键为固定游戏模式按键点亮
- 支持14种超炫LED灯光特效。
繁星点点, 随按随灭, 混光模式, 游戏高手, 川流不息, 随按随亮, 正弦光波, 常亮模式, 呼吸模式, 七彩霓虹, 一触即发, 雨滴滑落, 彩虹轮盘, 涟漪扩散。
- 支持FN+“O/P”五级速度调节, 支持FN+“U/I”五级亮度调节。
- 支持全键无冲。
- 支持锁WIN功能, 同时锁住WIN和锁APP键。
- 支持FN+ESC复位功能, 恢复到“繁星点点”默认灯光设置。
FN+右Alt 动态效果方向切换 (按一下, 从左往右, 再按一下从右往左)
FN+APP键 灯效模式循环切换
FN+右Ctrl 灯效下面的7种颜色循环调节
FN+1实现转码功能: 1- =变成 F1-F12功能
FN+2实现转码功能: [(→ PrtSc功能,] → Paubr功能, ; → PG功能, “ → PGDN功能, K → INS功能, < → Del功能, L → HOME能, . → END功能
FN+3实现转码功能: /? → 方向键上, 右alt → 方向键左, APP → 方向键下, 右ctrl → 方向键右
FN+4实现转码功能: W → 方向键上, A → 方向键左, S → 方向键下, D → 方向键右
FN+ESC 恢复出厂设置
FN+WIN 开/关锁WIN功能

FUNCTION DESCRIPTION:

- Support common game mode button backlight and custom recording button backlight function.
Standard Edition: The FN+5 to 6 button lights up for the fixed game mode button.
- Support 14 kinds of super bright LED lighting effects.
Starry, with the press, the mixed mode, the game master, the stream is continuous, with the light, sinusoidal light, constant light mode, breathing mode, colorful neon, one touch, raindrops, rainbow roulette, Ripples coursing together.
- Support FN + “O / P” five-level speed adjustment, support FN + “U / I” five-level brightness adjustment.
- Support full key without punch.
- Support lock WIN function, while locking WIN and lock APP button
- Support FN + ESC reset function, restore to the “Starry” default lighting settings
FN+ right Alt dynamic effect direction switch (press, left to right, press again from right to left)
FN+APP button Light effect mode cycle switching
FN+Right Ctrl lighting effect 7 color loop adjustments
FN+1 implements transcoding function: 1- = becomes F1-F12 function
FN+2 implements transcoding function: [(→ PrtSc function,] → Paubr function, ; → PG function, “ → PGDN function, K → INS function, < → Del function, L → HOME can, . → END function
FN+3 realizes transcoding function: /? → On the direction key, right alt → direction key left, APP → direction key, right ctrl → direction key right
FN+4 realizes transcoding function: W → direction key, A → direction key left, S → direction key, D → direction key right
FN+ESC factory reset
FN+WIN on/off lock WIN function

灯光特效模式切换顺序:

- 按FN+APP进入“繁星点点”:
键盘的背光如夜空之点点繁星,五光十色,眨眼闪烁。
通过 FN+CTRL 闪烁速度和数量可按用户喜好调节。
支持 FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节
- 按FN+APP进入“随按随灭”:
键盘整体背光常亮,亮度/颜色以之前调节的记忆参数为准。
通过 FN+CTRL 切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 按FN+APP进入“混光模式”:
键盘背光每排一种颜色,像彩带一般。
通过 FN+CTRL 呼吸和常亮调节
支持 FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节
- 按FN+APP进入“游戏高手”:
默认设定两组常用游戏按键灯光,按FN+5~6,可进行切换。也可以任意模式下,直接按 FN+5~6 进入相应背光状态。
FN+5-0 均可按FN+| 可进行自定义录制,定义按键背光颜色。
先按FN+5-0 中任意一个按键后,再按FN+| 进入录制模式, CAPWIN 键下指示灯亮白光,如果要选择自己喜爱的灯光颜色,可按下FN+右Ctrl七种颜色循环选择,直到选中自己喜欢的颜色,可任意按下按键,开启录图模式;最后按下FN+| 保存,录制成功。
清除自定义灯光:先按FN+5-0 中任意一个当前设定的灯光值后,再按FN+|,再次按下FN+|,清除成功。
- 按FN+APP进入“川流不息”:
键盘的背光由右至左或由左至右流动,呈7彩颜色。
支持FN+“ALT”组合键,可调光波流动的左右方向。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 按FN+APP进入“随按随亮”:
背光关闭,默认情况下,每次按键按下时随即亮起一种背光颜色,松开按键后按键的背光随之熄灭,7彩随机。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 按FN+APP进入“正弦光波”:
键盘背景为LED关闭状态,一条七彩光波以正弦曲线形式上下波动翻飞,拖尾渐灭。速度越快,拖尾越长。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 按FN+APP进入“常亮模式”:
键盘整体背光常亮,亮度以之前调节的记忆参数为准,七彩色可调。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“U/I”五级亮度调节。
- 再次按下FN+APP进入“呼吸模式”:
键盘整体背光模拟呼吸节奏,实现由灭至最高亮度的曲线变化。亮度、颜色及呼吸节奏速度,以之前调节的记忆参数为准。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 再次按下FN+APP进入“七彩霓虹”:
键盘整体背光亮度不变,灯光颜色呈七彩彩色交替变幻,亮度及变幻速度,以之前调节的记忆参数为准。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 再次按下FN+APP进入“一触即发”:
背光关闭,默认情况下,每次按键按下时,该行按键亮起一种背光颜色,向两侧以拖尾方式射出。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 再次按下FN+APP进入“雨滴滑落”:
键盘的背光状如雨滴贴窗滑落,五彩斑斓,时疾时徐。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。
- 再次按下进入“彩虹轮盘”:
键盘背光颜色状如七彩轮盘旋转,逐色交替变幻。
支持FN+“O/P”五级速度调节。
支持FN+“ALT”可调光波流动的左右方向。
- 再次按下进入“涟漪扩散”:
以按下的按键为中心,向四周波动扩散出一层五颜六色波浪,涟漪涌动,渐行渐远。
按FN+CTRL 组合键,切换随机七彩和7单色,共8种颜色可调。
支持FN+“O/P”五级速度调节, FN+“U/I”五级亮度调节。

键盘无法工作及故障排除:

- 1.检查USB连接线是否妥当地连接到电脑上。
- 2.试着将键盘连接到电脑的其它USB连接端口。
- 3.尝试将电脑重新开机。
- 4.若仍然无法工作,试着将键盘连接到其他电脑上。

运营商:香港飞翔科技集团有限公司

制造商:深圳市宝安区智源电子厂 地址:深圳市宝安区5区前进路

Operator:Motosped Technology Group Limited

Manufacturer: Mototech Technology Group Limited

Address: Qianjin Road, 5th District, Bao'an Shenzhen P.R.China

HOTLINE: 4008-860-368

以上数据仅供参考,实物与图片可能不相符!

最终解释权归本公司所有

WWW.MOTOSPEED.CN

WWW.MOTOSPEED.CC

LIGHT EFFECT MODE SWITCHING SEQUENCE:

- Press FN+APP to enter the "Starry Point":
The backlight of the keyboard is like a star in the night sky, with five colors and ten eyes.
The speed and number of flashes through FN+CTRL can be adjusted according to user preferences.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment
- Press FN+APP to enter "Follow the button":
The overall backlight of the keyboard is always bright, and the brightness/color is based on the previously adjusted memory parameters.
Switch between random and 7 monochrome with FN+CTRL, a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP to enter the "mixed mode":
The keyboard backlight is one color per row, like a ribbon.
Breathing and constant lighting through FN+CTRL
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment
- Press FN+APP to enter the "Game Master":
By default, two sets of common game button lights are set. Press FN+5~6 to switch. Can also be pressed directly in any mode
FN+5~6 enters the corresponding backlight state.
FN+5-0 can be customized by FN+| to define the backlight color of the button.
Press any button of FN+5-0 first, then press FN+| to enter the recording mode. Under the CAP, WIN button, the indicator light will be white. If you want to choose your favorite light color, you can press FN+Right Ctrl and seven color cycles. Select until you select the color you like, you can press any button to open the recording mode; finally press FN+| Save, the recording is successful.
To clear the custom light, first press any of the currently set light values of FN+5-0, then press FN+|, and press FN+| again to clear.
- Press FN+APP to enter the "streaming flow":
The backlight of the keyboard flows from right to left or from left to right, in seven colors.
Press FN + "ALT" key combination, adjustable left and right direction of light flow.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP to enter "Follow the button":
The backlight is turned off. By default, a backlight color is illuminated each time the button is pressed, and the button is released after the button is released.
The backlight is then extinguished with a delay of 7 colors.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP to enter the "sinusoidal light wave":
The background of the keyboard is the LED off state, and a colorful light wave fluctuates up and down in a sinusoidal form, and the tail is gradually extinguished. speed
The faster, the longer the tail.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP to enter the "normal light mode":
The overall backlight of the keyboard is always bright, and the brightness is based on the previously adjusted memory parameters, and the seven colors are adjustable.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP again to enter "Breath Mode":
The overall backlight of the keyboard simulates the breathing rhythm, achieving a curve change from extinction to maximum brightness. Brightness, color and breathing rhythm speed is based on the previously adjusted memory parameters.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP again to enter "Colorful Neon":
The overall backlight brightness of the keyboard is unchanged, and the color of the light changes alternately with color and color. The brightness and the speed of change are before
The adjusted memory parameters shall prevail.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP again to enter "One Touch":
The backlight is off. By default, each time the button is pressed, the button lights up in a backlight color, trailing to the sides.
The way to shoot.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press FN+APP again to enter "Rain Drops":
The backlight of the keyboard is like a raindrop sticking down the window, and it is colorful and colorful.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.
- Press again to enter "Rainbow Roulette":
The color of the keyboard backlight is like a colorful roulette wheel, and the color changes alternately.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment.
Supports the left and right direction of the FN+ "ALT" dimmable wave flow.
- Press again to enter "ripple diffusion":
Centering on the pressed button, a wave of colorful waves spreads around the waves, rushing and drifting away.
Press FN+CTRL to switch between random and 7-color, and a total of 8 colors can be adjusted.
Support FN + "O / P" five-speed adjustment, FN + "U / I" five-level brightness adjustment.

THE KEYBOARD DOES NOT WORK AND TROUBLESHOOTING:

1. Check that the USB cable is properly connected to the computer.
2. Try connecting the keyboard to another USB port on your computer.
3. Try rebooting your computer.
4. If you still can't work, try connecting the keyboard to another computer.

摩豹官方微博



摩豹微信公众号

